
 BERETNING 2020 

 

Så er endnu et år til ende – et mærkeligt år, som alle vil huske. 

Vi valgte først at udsætte generalforsamlingen, for derefter at aflyse helt. Man kan altid spørge sig 

selv, hvad var rigtigt eller forkert. Vi tror vi valgte det rigtige. 

 

SALG – KØB: 

Der har været rigtig godt liv i vores område i år, med mange handler, det er dejligt. Et stort 

velkommen til nye grundejere. 

 

RENT PRAKTISK: 

Trods et svært år er det lykkedes os alle at få klaret mange ting: sten på veje – badebro op og ned, 

afholdt grøn dag. 

Cykeltur blev aflyst. 

Vores telt har været udlejet tre gange i år. Det står hos Carsten på Rolandsvej, pakket på en trailer, 

lige klar til udlejning. 

Det koster frem over kr. 500,00 at leje, der kommer 2 personer til at stille op + nedtagning. Lejer 

stiller selv med 3 tre personer. Så er det hurtigt klaret. 

 

DENNE SOMMER: 

På trods af stor belægning i vores område, er vi sluppet nemt over larm og støj. Vi har fået et par 

klager fra grundejere og lad mig slå fast, det er ikke noget bestyrelsen kan eller vil gå i dialog med. 

Det er udelukkende en sag for vores politimyndigheder. 

 

POPLER – DRÆNSAG: 

Tilbage i 2019 var vi til møde med Lolland Kommune ang. vores drænledning, den tager Fortunavej – 

Pomonavej – Stubbegårdsparken og Stubbestrandvej. Der er problemer med den i 

Stubbegårdsparken og den skal renoveres. De berørte grundejere har fået besked ang. udgift. Vi har 

valgt at anke afgørelsen til Lolland Kommune, så lige nu ligger det i taksations kommessionen, de vil 



træffe en afgørelse ang. økonomi. Samtidig meddelte Lolland Kommune 18 popler over drænledning 

der krydser areal. Det medførte, at vi tog kontakt til Hede-Danmark og efter en besigtigelse af vores 

træer, fik vi det råd at fælde samtlige også p.g.a. nogle var dårlige, de ville gøre det vederlagsfrit – 

mod at få flisen. 

 

ANG. KONTINGENT: 

Vi mangler stadig nogle indbetalinger. Det kan ikke være rigtigt, man ikke kan betale til tiden, det er 

kort og godt for ringe. 

Dead line er den 15. april    ”HUSK DET NU” 

Banken har opsagt FI-kort pr. 15.09.2020. De har samtidig opsagt vores PBS-aftale, så vi arbejder nu 

med nyt tiltag. 

 

VORES HJEMMESIDE:          ROLANDSPARKEN.DK 

Her vil vi i stigende grad lægge flere og flere ting på - så brug den. 

 

HASTIGHED: 

Stadig et stort problem, JEG TROEDE IKKE, vi skulle bruge mere tid på dette. 

 

LØSE HUNDE: 

Også dette er problem, det er også vores faste grundejere, det er kort og godt IKKE GODT NOK, så 

hold dem i snor, så vi undgår uheldige episoder. 

 

VALG TIL BESTYRELSE: 

Dem der var på valg i 2020 fortsætter til 2022, hvis ingen har noget imod dette. 

Vi håber at afholde generalforsamling 2021, så dem der er på normal valg – er normal vis. 

 

Til sidst vil jeg sige tak til alle vores samarbejdspartner. 

Bestyrelsen for godt samarbejde til Hatten og XL-Byg, som har sponseret forskellige ting. 

Jeg stiller hermed beretningen til debat og forhåbentlig godkendelse og ønsker alle et godt nytår 

med håb om et bedre 2021. 

 

På bestyrelsens vegne 

Bjarne Zarp Poulsen 


